
Protokoll för styrelsemöte i
Umeortens biodlarförening

Datum: 2024-10-17 i Vuxenskolans lokaler

Närvarande: Åke Jonsson, Mats Sundling, Mattias Björnstig, Karin Sunnergårdh-Grönberg, Sandra 
Pettersson, Johan Ekblad och Johan Nilsson

1.

Vi började prata om hur biåret varit i våra bigårdar och kunde konstatera att det, med några få 
undantag, varit minst lika dåligt som förra året. Vi får se när statistiken från medlemmarna kommer 
in

2.

Vi beslutade att vi även i år kommer dela ut oxalsyralösning till medlemmarna. Vi återkommer om 
när i November detta kommer ske – eftersom de måste ha hunnit gå i klot innan man kan droppa på 
oxalsyralösningen. 

De som vill låna oxalsyraförångarna kan börja med detta tidigare. Så länge det inte finns yngel går 
det bra att använda denna metod.

Det kommer ett flusterutskick med denna informationen samt var man kan låna förångarna.

3.

Vi bestämde att årsmötet preliminärt kommer ske den 28:e November kl 18:00 i Folkets hus lokaler.

Dessutom kommer vi att ta ut en självkostnadsavgift på 50 kr/kuvert för kaffe/te och macka på 
årsmötet. Anmälan kommer att ske via hemsidan innan och betalningen sker på plats i Folkets hus 
(helst via Swish).

Vi kommer att även i år ordna lotteri med köpta och skänkta vinster. Mattias köper vinster från 
Sävar biredskap för 400-500 kronor. Dessutom kommer vi även uppmana medlemmar att bidra till 
priser.



4.

Vi pratade igenom vad som kommer ske för aktiviteter i föreningen i år.

- Vi kommer försöka bjuda in föreläsare. Johan E kollar med Natuschka, men fler i styrelsen får 
gärna föreslå andra

Inför 100-årsjubiléet:

- Karin kommer undersöka om Restauranglinjen? på Universitetet har möjlighet att anordna en 
middag med honungstema och när det i så fall skulle passa dem bäst.

- Medlemmarna i styrelsen får gärna tänka ut något förslag på aktivitet under jubiléet.

- I ett flusterutskick inför årsmötet kommer vi efterfråga hjälp av medlemmarna. Om de har idéer 
eller kan hjälpa till med något.

5.

Utbildningarna kommer fortsätta ungefär som förra året:

- Åke kommer hålla introduktionskurser på helger i Tavelsjö. Även avancerade kurser under en dag 
planeras

- Johan E kommer hålla en kurs som pågår under varannan vecka under våren. (6-7 tillfällen)

Det framkom önskemål om att fler går introduktionskursen för kursledare på Vuxenskolan, så att 
fler kan hålla kurser.

6

Föreningsbigården

- Karl Uno har skött den sin sista säsong nu.

- Han skickade med att det är bra om endast EN är ansvarig för föreningsbigården, men självklart 
kan man vara flera som hjälper till.

- Johan N eller Mattias är intresserade att ta över ansvaret för bigården

- Själva idén med en föreningsbigård är att medlemmar och speciellt de som gått 
biodlingsutbildningarna skall få praktisk erfarenhet av bin. Exempel på aktiviteter som kan utföras 
tillsammans med medlemmar: vårgenomgång, utvidgning, göra avläggare, vaxhantering, 
honungshantering.

7



Lokalen på Forslunda verkar bli av :-)

- Skolan skall ta fram en kostnadskalkyl fär att ordna med vatten, el (3-fas) och dörrar/lås

- Mats sa att Länsförsäkringar troligtvis kan sponsra detta jobb förutsatt att deras logga visas och att
lokalerna är försäkrade. För detta krävs dock ett org-nummer för föreningen. Detta kollar Åke och 
Johan N upp om det finns eller hur man ordnar.

- Vi försöker lokalisera Åkes vaxsmältare och baljan som kan användas för att koka ramar i lokalen.
Annat?

- En skylt som Åke har med texten Umeortens Biodlarförening samt Länsförsäkringsloggor 
kommer fästas vid entrén

8

Det är dags att börja ringa runt till medlemmarna så att de får avlägga honungsrapport. Johan E 
kommer skicka ut en excel-fil med vem som kontaktar vem.

Vid protokollet:

Johan Ekblad


